

KENYATAAN TAWARAN SEBUTHARGA

Sebut Harga adalah dipelawa daripada Penyebutharga-Penyebutharga yang berdaftar dengan **Universiti Pendidikan Sultan Idris (UPSI)** dan **Kementerian Kewangan Malaysia (KKM)/ Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB)** dibawah Bidang/Sub-Bidang dan Pecahan Sub-Bidang yang ditetapkan dan pendaftarannya masih lagi berkuatkuasa bagi menjalankan kerja/perkhidmatan berikut:

TAJUK PROJEK	KELAYAKAN PENYEBUTHARGA	HARGA DOKUMEN	TARIKH MULA DAN TARIKH SEBUTHARGA DITUTUP
UPSI/PEMB/AD/735/42/2022 UPSI/SH/123/2022 KERJA-KERJA MEREKABENTUK, MEMBINA DAN MENYIAPKAN FASILITI TANDAS, RUANG PERSALINAN DAN TEMPAT MENCUCI TERRAIN VERHICLE (ATV) SERTA PERALATAN KAYAK UNTUK KEGUNAAN PUSAT KOKURIKULUM DI UPSI ADVENTURE PARK. KAMPUS SULTAN AZLAN SHAH (KSAS), UNIVERSITI PENDIDIKAN SULTAN IDRIS, TANJONG MALIM, PERAK	UPSI & CIDB G1 KEJURUTERAAN AWAM, PENGKHUSUSAN CE21, DAERAH MUALLIM DAN BERTARAF BUMIPUTERA	RM 20.00	14 NOVEMBER 2022 (ISNIN) Hingga 28 NOVEMBER 2022 (SELASA) (12.00 tengahari)

Dokumen sebutharga hendaklah dibayar melalui <https://epayment.upsi.edu.my/shop/vendor> dan transaksi terakhir adalah pada **25 November 2022 (Untuk tujuan kurier)**

Dokumen tawaran sebutharga yang telah lengkap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat berlakri serta ditulis di sudut atas kiri nama dan no. sebut harga seperti di atas dan dimasukkan ke dalam Peti Sebutharga di pejabat **Bendahari 3, Bangunan Canselori, Universiti Pendidikan Sultan Idris, 35900 Tanjong Malim, Perak** pada atau sebelum hari sebutharga tersebut ditutup jam **12.00 tengahari**. Universiti Pendidikan Sultan Idris tidak terikat menerima tawaran terendah atau sebarang tawaran.

“Jika tender/sebut harga dihantar dengan menggunakan perkhidmatan pos berdaftar/ kurier, Petender hendaklah memastikan dokumen tersebut selamat tiba pada alamat yang telah ditetapkan sebelum atau pada Tarikh Tutup tender/sebut harga selewat-lewatnya pada pukul 12.00 tengah hari. Sebarang kelewatan yang timbul dalam urusan tersebut tidak akan dilayan”.

Bagi sebarang pertanyaan dan keterangan lanjut berkenaan sebutharga tersebut, sila hubungi dengan pegawai berikut bermula jam 8.00 pagi sehingga 5.00 petang hari bekerja sahaja:

1. **Pejabat Perolehan, Bendahari** -Hotline 013-4309615, email perolehan@bendahari.upsi.edu.my (pendaftaran Vendor dan pembelian sebut harga)
2. **Pejabat Bahagian Kontrak dan Ukur Bahan , JPPHB- 05-4505989** (dokumen sebutharga)
3. Ts. Jamal : 012-4491091 (berkaitan teknikal).